

《单词百科:bhel是什么意思?bhel怎么发音?bhel的解释和用法》

英语单词bhel是什么意思?bhel怎么读?bhel怎么发音?简答网为您整理了bhel的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



bhel的意思

1、abbr.印度巴拉特重型电气有限公司(Bharat Heavy Electricals Limited)

bhel的双语例句

1、BHEL was supposed to be the mainstay of the country's power sector development.

印度重工以前被认为是国家电力行业发展的支柱。

2、With this objective, the Indian government promoted BHEL as a public sector monopoly in power equipment manufacturing.

以此为目标，印度政府将印度重工发展成为发电行业的政府垄断企业。

3、That has led to hard realization among Indian policy makers that BHEL is not the answer to the country's power problems.

靠印度重工无法解决印度的电力问题已经是印度决策者面临的严酷的现实。

4、BHEL has failed to keep pace with technological advances in the power sector and remains a high-cost supplier of power equipment contrary.

印度重工已经跟不上发电行业技术前进的步伐，提供的发电设备成本高。

5、The Ovation system, designed to meet the specific challenges of the power generation industry, will also interface to existing BHEL boiler and turbine controls.

专门设计用于应对发电行业特定挑战的Ovation系统还将接入现有的BHEL锅炉和涡轮机控制系统。

6、Since BHEL still holds a lion's share in domestic power equipment supply market, average per unit electricity cost in India is almost double compared to China.

其结果导致了电力公用企业没有与印度重工讨价还价的余地，只能接受垄断设备制造厂的垄断价格。

7、And, now that the Indian economy has switched over to a high growth trajectory and the country needs to expedite power generation capacity, BHEL turns out to be a serious drag.

现在，印度经济已经进入高速发展的轨道，国家需要提升发电能力，印度重工于是成了严重的障碍。

8、BHEL has also been outbid by another new player BGR Energy for equipment supply to the Rajasthan government's 1,200 MW Kalisindh thermal power project at Jhalawar near Kota.

印度重工向拉贾斯坦邦政府位于Jhalawar的120万千瓦Kalisindh热电厂项目的报价也高于另一个新涉足的企业-BRG能源公司。

以上是简答网为您整理的bhel怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bhel的用法、bhel的

释义、bhel的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/bhel>